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Beste meneer, 
 
Geachte mevrouw van Lierop en heer Mulder, 

 
Allereerst bedankt voor uw uitgebreide toelichting op de problematieken die jullie ervaren bij een 
tweetal evenementen die plaatsvinden in het Stadspark (TREK) en Tapijn (Gentlemen ride). 
Vervelend om te horen dat u namens de bewonersvereniging hier hinder van ondervindt. Graag licht 
ik toe hoe wij omgaan bij aanvragen van evenementen en in het bijzonder de genoemde 
evenementen.  
 
TREK vindt al enkele jaren plaats in Maastricht. Met de organisatie is zeer nauw contact en er zijn 
goede afspraken gemaakt over hoe om te gaan met en het achterlaten van het Stadspark tijdens en 
na het evenement. Zo zijn er dit jaar extra stalen rijplaten en vlonders geplaatst waar het publiek op 
kan staan, wordt er streng op toegezien dat het personeel dat rondrijdt op het terrein zoveel mogelijk 
op het asfalt rijdt en heeft de organisatie van TREK ook de zondag bij de editie van 2024 
geannuleerd wegens de natte omstandigheden. De organisatie heeft dus aandacht en zorg voor het 
Stadspark. Onze ervaring vanuit de gemeente met TREK als organisatie is dan ook goed. 
Mogelijkheden om TREK naar een andere locatie te verplaatsen is daarom niet aan de orde. Een 
foodtruck evenement wordt als zeer passend gezien in een stadspark. Het draagt bij aan de sfeer en 
setting van het evenement. Naast TREK zijn wij echter zeer terughoudend in het toevoegen van 
evenementen aan het Stadspark. Wij onderkennen dan ook zeker het belang van het behoud.  
 
Ten aanzien van de gentleman ride past ook dit evenement binnen de gestelde normen en 
afspraken. Ook als we kijken naar de nieuwe locatieprofielen die door het college zijn vastgesteld.  
Er zijn tot op heden geen klachten ontvangen en de communicatie/afstemming met de organisatie is 
de afgelopen twee jaren heel goed verlopen. De goede doelenorganisatie wordt als zeer flexibel 
ervaren en ze denken goed mee om overlast etc. te beperken en de buurt te betrekken bij het 
evenement.  
 
Ten aanzien voor de programmering van 2025 loopt nu de procedure om te komen tot vaststelling 
van het jaarprogramma 2025. Omdat de dagennorm leidend is, kan de gemeente geen afwijzing 
sturen naar een organisatie op het moment dat er nog dagen resteren. Wel is er dit jaar veel contact 
geweest met diverse organisatoren om gebruik te maken van andere locaties. Het wordt dus zeker 
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ook vanuit de gemeente gestimuleerd in de gesprekken om meer spreiding binnen de bestaande 
locaties te bewerkstelligen en de juiste evenementen op de juiste locatie te krijgen.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
 
John Aarts, 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid, en Hospitality. 
 
 

 
 
 
 


